

GOLDFISH

biographie

Goldfish ist trotzig, geschmeidig, rücksichtslos und innovativ. Alternative at its best - die Einflüsse reichen von den Breedern und Wipers bis hin zu den Eels und Portishead. Goldfish gelingt es durch gesunde Respektlosigkeit einen eigenen Charakter zu präsentieren, was nicht vielen gelingt. Erkennbar in der wilden Mischung aus elegischen, surrealen Liebeserklärungen und maschinenartigen, hypnotisch-treibenden Songs.

Der Sound von Goldfish überzeugte auch die Produzenten Thomas Stern (Crime & the City Solution/Einstürzende Neubauten) und Olsen Involtni (Seed, Bela B.). Stern packte für einige Stücke auf dem Debüt "coming home" seinen Bass wieder aus, Involtni machte einen großartigen Mix von „Carry Your Name“.

Goldfish are defiant, sleek, ruthless and innovative. Alternative at its best - the influences reach from Wipers and Breeders to Portishead and Eels. Goldfish manages - being disrespectful in a healthy manner - to present their own character. Only a few manage to do so. This can be heard when listening to the wild mixture of elegiac, surreal declarations of love and machine-like, hypnotic songs.

The depth and authenticity of the Goldfish sound also convinced the producers Thomas Stern (Crime & the City Solution/Einstürzende Neubauten) and Olsen Involtni (Seed, Bela B.). Stern grabbed his bass to perform some tracks on the debut-album "coming home", Involtni created a great mixdown of "Carry Your Name".

Releases:

Berlin Insane II, Compilation, Pale Music 006

Bleib Gold Mädchen, Compilation, MerMer Records 003

Berlin Insane IV, Compilation, Pale Music 018

Goldfish 'coming home, Album, Pale Music 021

welcome

www.goldfish-music.de
www.goldfish-music.bandcamp.com
www.facebook.com/goldfishworld
www.pale-music.com

Fish office
Arndtstr. 16
10965 Berlin
Deutschland

